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KÉPVISELİ-TESTÜLETE  
6758 Röszke, Felszabadulás u. 84. Tel: 573-030 
 
16/2012. KT. 

Jegyzıkönyv 
 
 
Készült Röszke Község Képviselı-testületének 2012. október 29.-én, hétfın 08.00 órai 
kezdettel megtartott rendkívüli nyílt ülésérıl.  
 
Napirend: 
 
Napirend elfogadása      95/2012.(X.29.)KT.  2. 
 

Tárgy      Határozat /Rendeler  Oldal 
 
1./ A járások kialakításával kapcsolatos  

nyilatkozatok megtétele     95/2012.(X.29.)KT.  2. 

 
2./ Egyebek 
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J E G Y Z İ K Ö N Y V 

 
 
Készült Röszke Község Képviselı-testületének 2012. október 29-én, hétfı 08.00 órai 
kezdettel megtartott rendkívüli nyílt ülésérıl.  
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal konferenciaterme 
 
Az ülésrıl hangfelvétel készült 1 db CD-re. 
 
Jelen vannak: Borbásné Márki Márta polgármester Fülöp Pál, Kozma Zsófia, Molnárné Vér 
Ágnes, Horváth Béla, Vlocskó Mihály képviselık 
Igazoltan távol van: Csonka Imre képviselık 
Tanácskozásai joggal jelen van: Dr. Schmidt József  
Jegyzıkönyvvezetı: Sövényházi Gábor köztisztviselı 
 
Napirend: 
 
Borbásné Márki Márta polgármester Köszöntötte a megjelent képviselıket és a 
tanácskozási joggal jelenlevıket. Megállapította, hogy a Képviselı-testület tagjai közül 6 fı 
jelen van, 1 fı igazoltan  van  távol, így a képviselı-testület ülése határozatképes, azt 
megnyitotta. Javaslatot tett a napirendre, és megkérdezte a képviselıket, van-e más napirendi 
javaslatuk. Más napirendi javaslat nem volt, így a napirendet a képviselı-testület egyhangú (6 
igen) szavazattal elfogadta. (1. sz. melléklet) 
 
Röszke Község Képviselı-testület 
95/2012.(X. 29.) Kt. határozata 
 
Tárgy: A 2012. október 29-i rendkívüli testületi ülés napirendjének jóváhagyása 
 

H a t á r o z a t  
 
Röszke Község Képviselı-testülete a 2012. október 29-i rendkívüli testületi ülés kiközölt 
napirendjét jóváhagyja. 
 
A határozatról értesül:  
 
1. Borbásné Márki Márta polgármester, általa a Képviselı-testület tagjai 
2. Dr. Schmidt József jegyzı 
3. Irattár 
 
1./Napirend 
Tárgy: A járások kialakításával kapcsolatos nyilatkozatok megtétele (2. sz. melléklet) 
 
Borbásné Márki Márta: A  megállapodást  kell megtárgyalnunk, biztosan hallottatok róla, 
2013. január elsejétıl a járási  rendszer kialakulásával kapcsolatosan az önkormányzatoknál is  
jelentıs változásokkal kell számolni. Mi is  megkaptuk azt a megállapodás  tervezetet, amit 
más  települések is megkaptak, van ahol már aláírásra  került a megállapodás, van ahol 
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folyamatban van és  van ahol még nem  sikerült megegyezésre jutni. Én át is adom a szót a 
jegyzı úrnak ezzel kapcsolatosan.  
 
Dr. Schmidt József : A  nyár  folyamán kezdıdött az  egyeztetés,  számos  államigazgatási  
hatáskör a járásokhoz  fog átkerülni és  ezzel kapcsolatosan a  kormányrendeletben megjelent, 
hogy  az ehhez  szükséges személyi és  technikai  eszközöket  az  önkormányzatoknak át kell 
adni. Rengeteg egyeztetés után jutottunk el eddig a tervezetig. Most az ingatlan tekintetében   
úgy állna fel, hogy a jobb elsı iroda, ami most a szociális iroda, kerülne  tartós  használatra a 
járási hivatalhoz. Ott lenne reményeink szerint egy  ügysegéd, aki a járási feladatokat  látná 
el. A munkavállalók tekintetében  a kezdetekkor  hat  fıt szeretett volna a  járás elvonni, most 
úgy állunk, hogy két munkavállaló kerül át és két üres álláshely. Az álláshelyek úgy adódtak, 
hogy az egyik a Volfordné Tóth Judit helye, aki pénzügyesként  dolgozott,  de tartós  fizetés 
nélküli  szabadságon  volt, felajánlottuk neki, hogy  átkerülhet a járási hivatalhoz, de ı azt 
nem akarta, így közös megegyezéssel  szeptember 30-al  megszüntettük a köztisztviselıi 
jogviszonyát.  A másik üres álláshely pedig Leó Gyuláné álláshelye. İ nyugdíjas, így 0,2 
álláshelyet töltött be, de egy egész álláshelyen. A két átkerülı fı pedig Nyergesné  Kovács 
Erzsébet, aki december 31 –ig vállalta az itteni munkát, mert családi és egyéb okok miatt 
kérte, hogy ha lehet, akkor kerüljön át, mert a Csanádpalotáról való napi átjárás  nagy terhet 
jelentett neki.  A másik átkerülı pedig Hallainé Bánáthy Mónika, ırá pedig azért esett a járási 
hivatal választása, mert 2102. márciusában megjelent egy kormányrendelet, ami elıírja, hogy 
a kormánytisztviselıknek milyen képesítési követelményei vannak és ennek egyedül az 
átadható személyek közül csak ı felelt meg.  Az átadandó eszközök a személyekkel, három 
számítógép eszközökkel, három íróasztal, három szék és egy iratszekrény  kerül majd át a 
járási hivatalhoz. Ha ezzel kapcsolatosan valakinek  kérdése van, szívesen  válaszolok.  
 
Borbásné Márki Márta: Köszönjük, azt hiszem a lényeget  jól összefoglalta a jegyzı úr.   
Tényleg egy  hosszadalmas folyamat volt, sokáig nem lehetett  tudni, hogy mi és hogyan  fog 
történni. Mi mindent megtettünk annak érdekében a lehetı legjobban jöjjünk ki a dologból a 
hivatali apparátus kapcsán, de azt abszolút  nem lehetett megcsinálni, hogy  semmilyen  
szinten ne mőködjünk együtt. Azért volt fontos, hogy ma összeüljünk, mert október 31.-e a 
megállapodás aláírásának a  határideje és ha most errıl határozunk, akkor a  holnapi napon alá 
is írhatjuk a megállapodást.  
A megállapodásban szereplı eszközökrıl szeretném elmondani, hogy  ingyenes használatba 
kerülnek  és azokat rendeltetésszerő állapotban  kel átadnunk és a megállapodás  szól a 
személyekrıl is, akikkel kapcsolatosan  azt tudom elmondani, hogy  sajnos  nem biztos. Azaz 
nem  tudjuk, hogyan lesz, de kvázi az lenne a legoptimálisabb, ha egy  ügysegédi 
munkakörben itt maradhatna egy munkavállaló a  járási  hivatal alkalmazottjaként,  adott 
esetben a  Mónika,  de erre még semmi  konkrét  válasz nincsen. Illetve az anyag alapján úgy 
vélem, hogy akkor ha  kialakításra  kerül az a bizonyos  járási iroda, akkor ott helyet kaphat a 
mi munkavállalónk is, azaz az iroda lehet  közös használatban, mert ez  azért is lenne nagyon 
fontos, mert nagyon behatárolt hellyel rendelkezünk  az irodák és a  székek tekintetében. 
Január egy után  pedig  van még egy  jó pár határidı ami több féle írásbeli bejegyzést stb. 
tartalmaz.    
 
Dr. Schmidt József: Múlt  hét  szerdán  több mint  két órát egyeztettem  az átadandó 
feladatok és az ügysegéd  tekintetébe a kormányhivatalban, mi szeretnénk, hogy itt egy  ügy 
segéd legyen, aki az átkerülı hatáskörökhöz  tartozó iratokat legalább itt helyben  átveszi, 
hogy ne kelljen pl. egy lakcímbejelentés miatt beutazni Szegedre. Akkor mi erre kaptunk is 
ígéretet, aztán  már nem,  mert jelen pillanatban  az összes fıosztályvezetı harcolt azért,hogy 
kihez kerüljön a személy, mert  az összes 180 helyre csak 80 ember van.  Az álláshelyeket 
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már sikerült nekik összeszedni, de nem tudják emberekkel feltölteni.  Tehát  továbbra is 
reméljük, hogy az ügysegédi hely megmarad és egy fıt fog érinteni, Hallainé Bánáthy 
Mónikát reményeink szerint. Igaz, hogy a  munkáltatói  jogokat  nem mi gyakoroljuk fölötte,  
de ez csak technikai kérdés. Az átadandó eszközökrıl annyit, hogy eszközeink elég régiek, de 
nekik kell minden. Ha ide kerül egy ügysegéd, akkor a hozzátartozó ügymenetet önállóan 
fogja ellátni, ı  veszi át az iratokat és ı iktat majd és ı továbbítja majd az anyagot is a járási 
hivatal felé.  
Másik problémánk, hogy építéshatóság is  átkerül majd a Járási hivatalhoz,  de arról még nem  
jelent meg  végrehajtási rendelet és a járási hivatalnál sem  tudják még, hogy hány fıvel és 
milyen  jogszabály alapján fognak  dolgozni.   
 
Borbásné Márki Márta: Az eszközök elavultak ugyan,  amit átadunk, de hát mindenki egy 
gépen dolgozott, így amit átadtunk, azt valamilyen módon majd pótolnunk kell, így 
mindenképpen kell vásárolnunk gépeket. És igazából ezt nem is értem.  
 
Dr. Schmidt József: A logikája az a dolognak, hogy ha innen elkerülnek  munkavállalók, 
akkor ık viszik magukkal az eszközeiket, amikre nekünk már nem lesz szükségünk, csakhogy  
Nekünk mégis csak lesz szükségünk eszközökre, és módosítanunk kell majd  az SzMSz-t  is 
mivel aljegyzıt kell kineveznünk január egytıl. Ami kiesı egy fı feladatait pedig szétosztjuk 
több fıre.  
 
Fülöp Pál: Azt nem értem, hogy ha nem lesz itt ügyintézı, akkor minek lesz iroda és miért 
kell oda eszközt berakni?    
 
Dr. Schmidt József: Jelen pillanatban hét járásból a szegedi és egy másik az, ami nagyon 
problémás, mert a szegedi polgármester nem nagyon akar embereket átadni, viszont a 187 fıt 
valahonnan fel kell tölteni  és értelemszerően nem az utcáról jött emberekkel akarják 
feltölteni, hanem  olyan emberekkel, akik már január 1–tıl dolgozni tudnak, azok pedig a 
települési önkormányzatoknál  dolgozók. Szeged járáshoz 14 település fog tartozni, így 
onnan. Nekünk elég sok vitánk volt ezzel kapcsolatosan, és most egy meglehetısen  
demokratikus döntés születhet,  ha ezt a megállapodást aláírjuk.  
 
Borbásné Márki Márta: Kérem, hogy aki egyetért azzal, hogy a járások kialakításával 
kapcsolatban a megtárgyalt a „Megállapodás a járási (fıvárosi kerületi) hivatalok 
kialakításához” címő dokumentumot és annak mellékleteit aláírjam, az szavazzon. Köszönöm, 
6 igen, egyhangú.  
 
Röszke Község Önkormányzat Képviselı-testülete 
96/2012.(X.29.)Kt. határozata 
 
Tárgy: Megállapodás a járási (fıvárosi kerületi) hivatalok kialakításához (Csongrád Megyei 
Kormányhivatal, Szeged) 
 

Határozat 
 
Röszke Község Képviselı-testülete a „Megállapodás a járási (fıvárosi kerületi) hivatalok 
kialakításához” címő dokumentumot és annak mellékleteit ülésén részletesen megtárgyalta, az 
abban foglalt feltételeket elfogadja. 
A Képviselı-testület felhatalmazza Borbásné Márki Márta polgármestert és Dr. Schmidt 
József jegyzıt a Megállapodás aláírására, valamint a szükséges nyilatkozatok megtételére. 
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A határozatról értesül: 
 
1. Borbásné Márki Márta polgármester 
2. Dr. Schmidt József jegyzı 
3. Csongrád Megyei Kormányhivatal, Szeged 
4. Közgazdasági Csoport 
5. Irattár 
 
2./  Napirend  
 
Egyebek  
 
Dr. Schmidt József. Tájékoztatásul szeretném elmondani, hogy a  gazdasági  stabilizációs  
törvény elıírja, hogy az adó rendeletet harminc nappal hamarabb ki kell hirdetni, mint ahogy 
az érvénybe lép. Ez érinteni fogja a helyiadó rendeletet is, ha valakinek van ötlete, javaslata, 
azzal kapcsolatosan, akkor  kérem idıben nyújtsa be, mert a november 28-i testületi ülésen 
meg kell tárgyalnunk, felül kell vizsgálnunk a helyi rendeletünket.  
 
 
 

Több elıterjesztés nem volt, Borbásné Márki Márta polgármester, más hozzászólás 
nem lévén 09.20-kor megköszönte a részvételt és az ülést bezárta. 

 
k.m.f. 

 
 
 
 

Borbásné Márki Márta   Dr. Schmidt József 
                                     polgármester                    jegyzı 
 
 


